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Trondheim 15. desember 2021 
 

Protokoll kretsstyremøte - nr 16 2020-2022 
 

 

Tilstede:  Ståle Vaag, Siv Merethe Gederaas Belbo(Teams), Hanna Blengsli Kværnø, 

Rune Johnsen, Mari Kvaale Sletvold(Teams) og Sara Shafigi  

Fravær: Torbjørn Aas, Adrian Kristiansen og Anne Lene Fadnes Gregersen(permisjon) 

Gjester: Marit Sandvik/varaordfører Heim(sak 74 a), Reidar Klungervik-enhetsleder 

kultur Heim kommune(sak 74 a), Gunn Hilde Opsahl-kulturkonsulent Heim 

kommune(sak 74 a) og Torgeir Strand Fjelnseth/Heim idrettsråd(sak 74 a) 

Adm: Ivan Leraand, Bjørn Høgsnes(sak 74 e, f, g, sak 75, 77 og 78), Einar 

Lund(sak 76) og Kjell Bjarne Helland 

Dato: 10. og 11. desember 2021 

Sted: Heim – Hotell Koselig Hemne 

 

 
    

Saksliste kretsstyremøte nr. 16 2020-2022 

 

Sak 73/2020-2022 Protokoll 

Sak 74/2020-2022 Referat og orienteringssaker 

Sak 75/2020-2022 Idrettspolitisk erklæring 

Sak 76/2020-2022 Idrettens anleggsplan 

Sak 77/2020-2022 Tiltaksplan 2022 – Resultatmål 

Sak 78/2020-2022 Budsjett 2022 - Rammebudsjett 

 

 
 

 

Kommentar til innkallingen: 

Ingen 

 

Kommentar til sakslista: 

Det er to nye referat og orienteringssaker som er innmeldt etter at styrepapirene er sendt ut. Disse 

har fått saksnr 74 i) Tilskudd i forbindelse med arrangement eller aktiviteter og 74 j)Antatt 

ny kompensasjons- og stimuleringsordning 

 

 

 

Trøndelag idrettskrets 

 

Ståle Vaag 

Møteleder 
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Sak 73/2020-2022 Protokoll  

Saksvedlegg 

a)Protokoll KS møte nr. 15 2020-2022 datert 27. oktober 2021 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Protokollen godkjennes 

 

Vedtak: 

Som innstillingen, enstemmig vedtatt 

 

 

 

Sak 74/2020-2022 Referat og orienteringssaker    

a)Orientering fra Heim kommune og Heim idrettsråd 

b)Informasjon fra styreleder og nestleder 

c)Status Covid 19/Omikron 

d)Fylkestilskuddssøknad 2022(vedlegg a) 

e)Idrettens Testsenter – rapport 3. kvartal 2021(vedlegg b) 

f)Statusrapport Tiltaksplan 2021(vedlegg c) 

g)Oppnevning av representanter til Distriktsrådet HV12(vedlegg d) 

h)Status Idrettsgalla 2022 – inkludert «førgalla seminarer» 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak: 

Referat- og orienteringssaker tatt til etterretning 

 

 

Vedtak: 

a)Det ble gitt en orientering fra Heim kommune v/varaordfører Marit Sandvik, Reidar 

Klungervik-enhetsleder kultur Heim kommune, Gunn Hilde Opsahl-kulturkonsulent Heim 

kommune og Torgeir Strand Fjelnseth/ leder Heim idrettsråd. 

Det er et godt samarbeid mellom idrettsråd og kommune og de har i flere år hatt en egen 

samarbeidsavtale mellom kommune og IR. I forbindelse med 

kommunesammenslåingen(Hemne, Snillfjord og Halsa) ble det også etablert ny 

sammensetning av IR. Covid 19 pandemien har nok påvirket at denne prosessen gått noe 

senere enn ville vært i «normale» tider. 

Pandemien har også påvirket medlems- og aktivitetstallene. De endelig resultateten av 

dette vet man ikke ennå, men tilbakemeldingene fra idrettslagene tyder på nedgang. 

De tilbyr allidrett fra 5. år og til og med 4 klasse. Dette gjøres i samarbeid med idrettslag 

og de ulike grener. I trinnet 5. klasse til 8. klasse tilbys også allidrett, men da med 

friidrettsgrener som tilbud.  

De har også stor suksess med Stolpejakten som blitt et stort og godt folkehelseprosjekt i 

tillegg. 

Heim kommune har gratis anleggsleie i offentlige eide anlegg for brukere opp til 19 år. 

 

Sodvinhallen er et interkommunalt anlegg med Hemne kommune og Halsa kommune før 

sammenslåingen.  

Det oppleves godt samarbeide med næringslivet i kommunen, dette også vært viktig med 

bakgrunn i en anstrengt kommuneøkonomi. 
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Både kommune og idrettsrådet ønsker at TrIK skal ha forsterket fokus på hvordan man 

kan få de som har sluttet i idretten tilbake igjen. 

b)Styreleder deltatt i beredskapsmøter med særkretser/regioner, kretsledermøte, besøk av 

idrettspresidenten og presentasjon av idretten i Trøndelag, ledet Lederforum NIF(alle 

idrettskretser og særforbund), kvartalsvise møter med idrettsråd og særkretser/regioner 

og regelmessig kontakt adm i TrIK. 

Nestleder deltatt i beredskapsmøter særkretser/regioner og kvartalsvis møte idrettsråd. 

c)Med bakgrunn i den endrede situasjonen og nye myndighetspålagte restriksjoner har 

man etablert ukentlige beredskapsmøter igjen. Hvis behovet for møte oppstår før dette så 

innkalles gruppen umiddelbart. Man søker å holde vår hjemmeside oppdatert til enhver 

tid. 

d)TrIK’s søknad om Fylkestilskudd 2022 er oversendt Trøndelag fylkeskommune. 

Søknaden viderefører ambisjonene og tingvedtak i inneværende periode. 

e)Bjørn Høgsnes orienterte om status. Situasjon rundt covid 19 har naturlig nok påvirket 

aktiviteten i senteret og da også økonomien. Det jobbes kontinuerlig med tiltak, samt at 

man søker i de kompensasjonsordninger som til enhver tid finnes. Det vil også bli 

nødvendig med oppgradering av utstyr i senteret og her er det etablert dialog med flere for 

en mulig medfinansieringsavtale. Styret vil få fremlagt dette som en egen sak når dette er 

klar for behandling. 

f)Bjørn Høgsnes orienterte. Status Tiltaksplan 2021 ble gjennomgått. Den generelle 

måloppnåelse er god. Med bakgrunn i situasjonen vi har vært i også deler av dette året så 

har man måtte gjort noen endrede prioriteringer og dette har da naturlig nok også 

påvirket måloppnåelsen på noen få punkter. 

g)Bjørn Høgsnes er oppnevnt som TrIK sin representant i dette utvalget. Jonas Austmo 

Kolstad er oppnevnt som vararepresentant. 

h)Idrettsgalla 2022 blir dessverre avlyst med bakgrunn i de myndighetspålagte 

restriksjoner som er vedtatt.  

Ny sak: 

i)Ny kompensasjons- og tilskuddsordning er da åpnet. Den heter «Tilskudd i forbindelse 

med arrangement eller aktiviteter». Den gjelder for tidsrommet 1.11.2021-31.12.2021 og 

søøknadsfristen er satt til 18. Januar 2022. 

j)Det vil bli etablert en ny  kompensasjons- og tilskuddsordning for perioden 1.1.2022 og 

frem til sommeren(dato ikke satt). Kriterier/innhold i denne er ennå ikke bestemt. Idretten 

vil bli invitert for å komme med innspill. 

 

 

Referat og orienteringssaker tatt til etterretning. 
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Sak 75/2020-2022   Idrettspolitisk erklæring 

Saksvedlegg  

a)Foreløpig utkast til «Idrettspolitisk erklæring – Trøndelag» 

b)Questback vedrørende erklæringen 

 

 

Saksfremstilling  

Arbeidet med å få på plass en «Idrettspolitisk erklæring – Trøndelag» er videreført og er nå 

kommet til slutten av innspillfasen. Idrettskretsstyret inviteres nå til å komme med sine innspill 

knyttet til vedlagte foreløpige utkast til erklæring. Innspillene skal gis gjennom utfylling av 

vedlagte questback som vil bli gjort i møtet. Det vil bli en kort orientering om status for arbeidet 

som en innledning til et gruppearbeid på saken. 
 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak  

Styrets svar på utsendt questback oversendes Arbeidsgruppa som styrets innspill til den videre 

prosessen.  

  

 

Vedtak: 

Som innstillingen, enstemmig vedtatt 

 
 

 

 

Sak 76/2020-2022   Idrettens anleggsplan 

Saksvedlegg  

a)Idrettens anleggsplan i Trøndelag 2021-2024 

b)Tabell med status på idrettsanlegg per geografi og særidrett 

c)Høringssvar fra idrettsråd og særidretter 

d)Forslag til styrets vedtak på prioriteringer per geografi og særidrett 

 

 

Saksfremstilling  

Styret har vedtatt anleggsplanen som ligger til grunn for prioriteringer. 

Tabellen med status på idrettsanlegg per geografi og særidrett er oppdatert, men fortsatt ikke 

fullstendig.  

Innkomne høringssvar fra idrettsråd og særidretter anbefales brukt digitalt, da denne er på mange 

sider. 6-7 idrettsråd og 9 særidretter leverte høringssvar. 

Forslaget til prioriteringer per geografi og særidrett foreslås ut på høring før påfølgende vedtak i 

styret. 
 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak  

1) 

«Idrettens anleggsplan i Trøndelag 2021-2024» framlegges til behandling/vedtak på 

Idrettskretstinget 2022. 

2) 

Tabell med status på idrettsanlegg per geografi og særidrett oppdateres fortløpende som et 

løpende arbeidsdokument det ikke gjøres vedtak på.  
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3) 

Styret gjør årlig vedtak på prioriteringer av nye idrettsanlegg av regional betydning i 

aktivitetsfellesskapene. 

4) 

Dokumentet med forslag til prioriteringer per desember 2021 sendes særidrettene og 

idrettsrådene på høring, med svarfrist onsdag 26. januar 2022. Vedtak i styret planlegges mandag 

14. februar 

 

 

Vedtak: 

Som innstillingen, enstemmig vedtatt 

 

 

 

Sak 77/2020-2022   Tiltaksplan 2022 – Resultatmål 

Saksvedlegg  

a)Tiltaksplan 2022 - Forslag til prioriterte områder og resultatmål. 

 

 

Saksfremstilling  

Forslag til prioriterte områder og resultatmål for 2022 vedlagt innkallingen. Forslagene vil bli 

gjennomgått på møtet som en innledning til et gruppearbeid på saken. 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak  

Fremlagte forslag til prioriterte områder og resultatmål for 2022 godkjennes og legges til grunn 

for det videre arbeidet med Tiltaksplan for 2022. Administrasjonen fullfører arbeidet med 

Tiltaksplan 2022 og utarbeider et komplett plandokument som fremlegges som orientering til 

styret på neste styremøte.  

 

 

Vedtak: 

På grunn av tidshensyn utsettes endelig behandling av saken til ekstraordinært styremøte 

13. desember 2021. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6  

Sak 78/2020-2022   Budsjett 2022 - Rammebudsjett 

Saksvedlegg  

a) Forslag til rammebudsjett for 2022. 

  

 

Saksfremstilling  

Forslag til rammebudsjett for 2022 med budsjettkommentarer vedlagt innkallingen. Forslaget vil 

bli gjennomgått på møtet.  
 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak  

Fremlagte forslag til rammebudsjett for 2022 godkjennes. Administrasjonen utarbeider et forslag 

til budsjett for 2022 som fremlegges for styret på neste styremøte  

 

 

Vedtak: 

Som innstillingen, enstemmig vedtatt 

 

 

 

 


